

**To:** [REDACTED] [REDACTED]@minvws.nl]  
**Cc:** [REDACTED] [REDACTED]@minvws.nl]  
**From:** [REDACTED]  
**Sent:** Wed 11/18/2020 6:57:52 PM  
**Subject:** Re: Werkgroep 'Digitale Ondersteuning Testen vanuit burgerperspectief'  
**Received:** Wed 11/18/2020 6:57:56 PM

Dank. Sluit mooi aan bij mijn mail aan [REDACTED] van vanmiddag.

Op 18 nov. 2020 om 19:51 heeft [REDACTED] <[REDACTED]@minvws.nl> het volgende geschreven:

?

**Van:** [REDACTED] <[REDACTED]>  
**Verzonden:** woensdag 18 november 2020 19:48  
**Aan:** [REDACTED] <[REDACTED]@igh.com>  
**CC:** [REDACTED] <[REDACTED]@minvws.nl>; [REDACTED] <[REDACTED]>  
 <[REDACTED]@minvws.nl>; [REDACTED] <[REDACTED]@gmail.com>; [REDACTED]  
 <[REDACTED]@minvws.nl>  
**Onderwerp:** Re: Werkgroep 'Digitale Ondersteuning Testen vanuit burgerperspectief'

Dear all,

Zoals afgesproken in de bijlage het concept-verzoek aan de minister. Ik zou het plan van [REDACTED] en mij als bijlage 1 toevoegen mocht hij meer details willen weten, en het lijkt me goed om ook een paar visualisaties uit mijn presentatie te halen als bijlage 2 om de minister een visuele indruk te geven. Het beste zou zijn als we als werkgroep een half uurtje met de minister zouden krijgen om het hem persoonlijk toe te lichten, tot nu toe bleek dat bij iedereen een goede manier te zijn om de visie en het plan goed over te brengen, maar ik ben benieuwd hoe [REDACTED] dat ziet vrijdag.

Fijne avond en tot vrijdag,

[REDACTED]

[REDACTED] (EN)

[Instagram](#)  
[Facebook](#)  
[Twitter](#)

[REDACTED]  
 [REDACTED]@ [REDACTED] .com  
 [REDACTED]

On Wed, 18 Nov 2020 at 16:35, [REDACTED] <[REDACTED]@igh.com> wrot:

- Korte terugkoppeling van vanmiddag (ook voor [REDACTED])
- Vrijdag presenteren we onze werkgroep plannen aan [REDACTED] stuurgroep DOT (invite is uitgestuurd). Naast de presentatie van [REDACTED] voegen we ook een begeleidende notitie toe met ons verzoek aan LCT/minister.
  - Actie:** [REDACTED] ast concept vandaag aan (na gesprek in werkgroep) en stuurt deze vervolgens rond naar werkgroep leden zodat we gezamenlijk tot finale versie kunnen komen voor gesprek met [REDACTED] vrijdag.
  - [REDACTED] heeft vraag om capaciteit voor designers, developers en security mensen uitstaan. Verzoek of

we vooruit mogen lopen door mensen vast aan het werk te zetten (zonder akkoord LCT/minister) staat uit bij 5.1.2e

- Evenementen branche app is mogelijk interessant, na meer duidelijkheid over de 'go' omtrent bouwen van ons prototype plannen we een vervolg meeting met hen en deel van onze werkgroep leden in zodat we mogelijkheden in meer detail kunnen verkennen

Dank!

5.1.2e

5.1.2e      5.1.2e      5.1.2e      5.1.2e      5.1.2e      5.1.2e      5.1.2e  
5.1.2e      5.1.2e      s. 5.1.2e      5.1.2e      5.1.2e      5.1.2e

dubbel

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

dubbel